



Bestyrelsesmøde

Dato 08-04-2024

Sted & tid: AVK Hallen, Mødelokale A, mandag 21. oktober KL. 19,00 – 21,00

Inkkaldte: Jens Christiansen, Kim Jul Pedersen, Kristian Dalgaard, Martin Hjorth ,  
Rumle Rahbek, Karsten Paulsen 1. supp., John Jensen 2. supp,

Fraværende: Carsten Rene Pedersen, Henrik Thomsen

<b>Dagsorden</b>	
Orientering om Økonomi v/Kristian	Økonomi <ul style="list-style-type: none"><li>- Status Ultimo oktober:</li><li>- <i>God bank saldo. Ingen differencer i regnskabet.</i></li><li>- Forventning til års resultat 2024.</li><li>- <i>Indtægt Ca. 3000 kr i kontingent per måned. Det tegner til et overskud på 9-10.000 kr.</i></li></ul>
Vedtægtsændringer v/Jens	Underskrivning af de nye vedtægter <ul style="list-style-type: none"><li>- Jens medbringer originalsæt alle skal signere.</li><li>- <i>Underskrevet til videre brug.</i></li></ul>
Punkter fra Generalforsamling	Start pakke til nye skytter <ul style="list-style-type: none"><li>- Kan vi implementere dette</li><li>- Hvordan gør vi det bedst</li><li>- <i>En start pakke skal som minimum indeholde pile 3-6 styk, fingerlap og armbeskytter. Forslag om en måneds prøve tid her efter betales leje af bue og startpakke købes. Jens laver detail forslag.</i></li></ul> Støtte medlemskab <ul style="list-style-type: none"><li>- Kan vi implementere dette</li><li>- Hvordan gør vi det bedst</li><li>- <i>Forslaget vedtaget, Jens opretter det nødvendige på Conventus.</i></li></ul>
Nyt logo og ny klub trøje v/Jens	Gennem gang af design forslag og tilbud <ul style="list-style-type: none"><li>- Jens medbringer design forslag og tilbud fra tøjfirma.</li><li>- <i>Præsenteret og godkendt. Det skal undersøges om der kan laves 2 designs til h.h.v. højre og venstrehånds skytter. Jens undersøger.</i></li></ul>



Arrangementer	Halloween, Juleskydning, Klubmesterskab - <i>Vi holder fast i alle 3 arrangementer.</i>
JM 50+	Dato 8/2-2025 Evaluering af 2024 – hvad skal vi forbedre i 2025 - <i>Vi holder fast i arrangementet og laver også morgenmad. Der skal i år nedsættes en arbejdsgruppe til at afvikle stævnet på dagen. Det skal undersøges om vi kan bruge IANSEO</i>
Møder i 2025	Fastlægge møde datoer for bestyrelsesmøder i 2025:  Q1 – 13. januar Q2 – 8. april Q3 – 7. juli Q3 – 25. august Generalforsamling – 22. september Q4 – 27. oktober
Eventuelt	Vinter klargøring af telt på udebane. - <i>30/10 Rumle, Kim og Jens mødes på udebanen kl 16,30 inden indendørs træning.</i>  Hvad kan vi gøre for at få flere til at møde op til generalforsamlingen. Karsten Paulsen efterlyser ideer. - <i>Mange bød ind med at det altid har været svært at få stort fremmøde. Dog enighed om at det kræver en indsats at skabe forandring. Næste år skal vi være mere opsøgende frem mod genf. og opfordre alle medlemmer til fremmøde.</i>  John foreslår om vi kan holde ungdoms stævne inde 12 og 18 m. - <i>Enighed om at der skal arbejdes videre med ideen til 2025.</i>